
Zápis

z 11. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 3. 12. 2019, od 18:00 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvďl bylo zahájeno

v 18: 00 hodin starostou městské části Ing. Tomášem Bryknarem („dále jako „předsedající").

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání

byla na úřední desce Úřadu městské části Praha-Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu

nejméně 7 dní, a to od 26. 11. 2019 do 4.12. 2019. Současně byla zveřejněna na „elektronické

úřední desce".

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1)

konstatoval, že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Určení ověřovatelů

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana JUDr. Petra Hostaše a pana Mgr. Filipa Hájka

Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru pana Mgr. Michala Petkova a paní Kláru

Foitlovou

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja

a) určuje ověřovateli zápisu pana JUDr. Petra Hostaše a pana Mgr. Filipa Hájka

b) volí členy návrhového výboru pana Mgr. Michala Petkova a pani Kláru Foitlovou

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 62 bylo schváleno.

***

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zápis se považuje za schválený.

***

Schválení programu:

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu.

K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění.

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja schvaluje následující program zasedání:

1. Zahájení

2. Úplatný převod vodovodni přípojky na pozemcích parc. č. 1428/6 0 1428/9 k. ú. Troja

z vlastnictví hl. m. Prahy, svěřeno Městské části Praha-Troja

3. Dotačníprogram Městské části Praha-Troja na rok 2020

Rozpočtové provizorium Městské části Praha-Troja v roce 2020

5. Informace starosty

#
-



6. Diskuze, závěr

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 63 bylo schváleno.

***

Bod 2 — Úplatný převod vodovodní přípojky na pozemcích parc. č. 1428/6 a

lvl

1428/9 k. ú. Troja z vlastnictví hl. m. Prahy, svěřeno Městske casti Praha-Troja

Pan starosta seznámil s výstavbou vodovodu k čp. 268 k. ú. Troja, jak je uvedeno v důvodové

zprávě. Vodovodní přípojka byla vystavěna společně s vodovodním a kanalizačním řadem jako

investice městské části financované z dotace z rozpočtu HMP. Veřejná část řadů byla předána

do správy PVS a PVK, vodovodní přípojka na soukromém pozemku se nyní navrhuje prodat

vlastníkům domu, ke kterému přípojka vede. Paní Karlíková —je to podle zákona. Paní Pokorná

— přípojka je na soukromém pozemku, není to veřejná část.

Pan starosta vyzval návrhový výbor k přečtení návrhu usnesení.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

Důvodovou zprávu k úplatne'mu převodu vodovodnípřípojky na pozemcích parc.č. 1428/6 0 1428/9

k. ú. Troja

b) 5 c h v a / uj e

úplatný převod vodovodní přípojky PEHD 40 pro dům č.p. 268, U Loskotů 1, Praha 7, Troja,

inventární čís/o MC52E0000193, umístěné na pozemcích parc,č. 1428/6 a 1428/9 k. ú. Troja

z vlastnictví hl.m.Prahy, svěřená správa Městské části Praha-Troja do společného jmění manželů

—nar-_a— —oba bytem—
_akupní cenu 68 982,10 Kč včetně DPH.

c) u k I á d á

starostovi podepsat kupnísmlouvu

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usneseni č. 64 bylo schváleno.

***

Bod 3 — Dotační program Městské části Praha-Troja na rok 2020

Pan starosta přednesl nejdůležitější skutečnosti z důvodové zprávy. K rozdělení je navržena

částka 500 tis. Kč. Pan Petkov jako předseda Grantové komise se zabýval návrhem Programu a

doplnil cíle programu, které odůvodňují, proč se program vyhlašuje a co by měly přihlášené

projekty splňovat. Také trochu upravil tematické oblasti. Větší změnou prošla kritéria

hodnocení. Prvním kritériem by bylo, zda projekt plnícíle programu. Další bodovaná kritéria jsou

rozšířená oproti minulému programu, byla upravena i výše bodů. Hodnotit se bude také kvalita

zpracování žádosti. Je navrženo i bonifikační kritérium, protože některé oblasti nejsou tak

využívané, tak bychom mohli preferovat určitou oblast, je to na rozhodnutí zastupitelstva. Pan

Hostaš — upozorňuje, že jestliže jsou stanoveny cíle programu, předpokládá se, že projekt musí

splnit všechny cíle současně. Může se stát, že projekt, který se v minulosti běžně podporoval,

tak na podporu nyní nedosáhne, protože všechny cíle nesplní. Paní Karlíková — nemusíme stále

podporovat jen projekty, které jsou zavedené. Mohou být i nové projekty. Pan Hájek —jedním



z cílů je jedinečnost projektu, alejak určit, co je tojedinečné, kdo to bude hodnotit. Paní Foitlová

— pokud projekt splňuje cíle, bude podpořen. Pan Hostaš — ale nyníje stanoveno, že projekt musí

splňovat všechny cíle. Pan starosta — jako problematický cíl vidí to, že projekt bude realizován

na území Městské části, máme projekty, kdy občané Troje vyjíždějí mimo městskou část. Pan

Hostaš —je třeba se zamyslet, zda při takto stanovených cílech by nyní některé kvalitní projekty

nemusely při hodnocení projít. Pan Petkov— program je tematicky velmi široký a těžko se hledají

společné cíle. Paní Karlíková - tak musíme zúžit podporované oblasti. Paní Tůmová - já si

nemyslím, že by program byl příliš široký. Pan Hostaš — hodnotící kritéria jsou úzce vázána na

cíle. Jestli tím předem nediskriminujeme projekty, které dlouhodobě podporujeme. Paní

Karlíková — vypustila by cíl třetí. Při psaní projektů je formulace cílů to nejtěžší, je to na projektu

to zásadní. Druhá odrážka u navržených cílů je zbytečná, poslední odrážku vložme do textu čl.

III. Tím bychom mohli nechat binární kritérium. Paní Tůmová — jak dopředu zjistíme efektivitu

projektu. Pan Petkov — cíle v odrážkách budou začleněny do textu čl. III. V hodnocení je brána

na zřetel efektivnost projektu. Paní Karlíková — dotazuje se, zda celá částka 500 tis. je kryta

z podílu na odvodu z výherních automatů. Paní Marková — ty oblasti, na které můžeme využít

podíl na odvodu zvýherních automatů, jsou ztěchto prostředků pokryty. Pan Petkov — čte

upravené znění čI. III. Pan Hostaš — upozorňuje na překlep včl. VIII, první odrážka, kde místo

2020 má být 2019. Pan Hostaš — má dotaz na bonifikační kritérium, zda ho nyní použijeme. Pan

Petkov — je otázka, zda to nyní potřebujeme. Paní Tůmová — dotazuje se, zda tento bonus by

mohl dát člen komise jednomu projektu. Pan Hájek — nevím, zda některou oblast bonifikovat.

Paní Karlíková — můžeme si říci, že pro tento rok nechceme nějakou oblast preferovat. Pan

Hostaš — netroufám si určit nějakou oblast, můžeme to tam nechat do budoucna, navrhuji

v letošním roce bonifikační kritérium vyškrtnout.

Pan starosta vyzval návrhový výbor k přečtení návrhu usnesení.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu o průběhu dotačního řízení na rok 2020

b) s c h v a I uj e

vyhlášení Programu pro poskytování dotací z rozpočtu Městské části Praha ——Troja s názvem

„Podpora projektů v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybavení, služeb a

volnočasových aktivit v prostoru trojské kotliny pro rok 2020", kterýje přílohou č. 1 tohoto usnesení

c) u kl á d a

tajemnicí ÚMČ vyhlásit Program pro poskytování dotací z rozpočtu Městské části Praha-Troja

„Podpora projektů v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybaveni, služeb a

volnočasových aktivit v prostoru trojské kotliny pro rok 2020”.

Termín: 6. 12. 2020

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usneseni č. 65 bylo schváleno.

***

lvl

Bod 4 - Rozpočtové provizorium Městske casti Praha-Troja v roce 2020

Paní Marková seznámila s návrhem Pravidel rozpočtového provizoria MČ Praha-Troja na rok

2020 tak, jak byly předloženy k návrhu usnesení. Kdiskuzi se nepřihlásil žádný člen

zastupitelstva.



Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k pravidlům rozpočtového provizoria na rok 2020

b) 5 c h v a ! uj e

v souladu s § 13 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění

pozdějších předpisů, Pravidla rozpočtového provizoria Městské části Praha-Troja pro rok 2020,

uvedená v příloze tohoto usnesení

c) ukládá starostovi

zabezpečit realizaci tohoto usnesení

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 66 bylo schváleno.

Bod 5 - Informace starosty

Pan starosta pozval členy zastupitelstva na slavnostní rozsvícení vánočního stromu, hudební

program připravily školy a Trojské gymnázium, cukroví zajistila paní Tůmová, bude tradičně

opékání špekáčků.

Dále pan starosta pozval všechny na Vánoční koncert vTrojském zámku s novoroční sklenkou

vína po skončení koncertu.

***

Bod 5 — Diskuze, závěr

Paní Pokorná — dotazuje se k e-mailu ohledně výkupu pozemku podél komunikace Pod

Havránkou. Jediným zájemcem může být město nebo vlastník sousedního pozemku. Pokud by

o to měla městská část zájem, šel by zde postavit domeček s výhledem na Prahu. Pan starosta —

využití pozemku by mohlo být i pro výhybnu na komunikaci. Zjistíme podrobnosti, zda by MČ

nebo hlavní město mohlo pozemek koupit.

Do diskuze se hlásí přítomní hosté. Pan starosta — nechává hlasovat, zda mohou hosté vystoupit.

Zastupitelé všemi hlasy souhlasí. Hosté z Prahy 11 informují o finančních prostředcích

v rozpočtu hl.m.Prahy na výkupy pozemků.

Pan Petkov — dostal upozornění od občanů, že zhoustIa doprava v horní části ulice Pod

Havránkou. Pan starosta — informuje o tom, že stále usilujeme o umístění provizorní světelné

závory u křižovatky K Bohnicím-Lodžská. Paní Pokorná — zda by na komunikaci nebylo vhodné

dát omezení rychlosti na 30 km/hod. Pan starosta — mohu o to požádat a poradit se s Policií ČR,

jak dopravu omezit. Paní Karlíková — není také možnost, dát tam značku průjezd zakázán, vjezd

jen pro rezidenty? Fronty jsou proto, že se V Holešovičkách opravuje pás silnice.

Paní Tůmová — bude se konat místní šetření u Bendovky příští úterý? Pan starosta — termíny

k návštěvě pozemku nebyly potvrzeny a pan starosta počká na stanovisko Odboru životního

prostředí a Odboru územního rozvoje a výstavby ÚMČ Praha 8 a potom se budeme vyjadřovat.

Paní Karlíková — chtěla požádat, aby se neposílaly obdobné poplašné e-maily bez prověření

situace. Paní Tůmová — přijde mi nefér, takovýmto způsobem někoho ponížit. Pan starosta —

případ není na území MČ Praha-Troja, tak se k tomu zatím nebudu vyjadřovat.



Paní Foitlová — začala stavba gorilince a nákladní auta se otáčela v Podhoří, řešil to pan starosta.

Druhý den se položily panely a auta přestala jezdit do Pohoří.

Pan starosta — v příštím roce by měla pokračovat rekonstrukce komunikace Pod Hrachovkou

další etapou.

PaníTůmová — bude se někdo účastnit Dne pro Troju 7.12. v ZOO? Paní Foitlová — určitě se bude

účastnit někdo z Podhoří, protože občané chtějí informace o směně pozemků mezi ČZÚ a HMP.

Paní Foitlová — dotaz, jak bychom mohli pomoci našemu bezdomovci panu_ Paní

Karlíková — on v zásadě nechce pomoci, protože zatím nabízenou pomoc ubytování a

zaměstnáníodmítl. Paní Foitlová — byla jsem vyzvána, zda bych udělala šetření mezi občany, zda

by mu přispěli nebo mu poskytli ubytování. Pan starosta — tento případ řeším již dva roky s

různými nabídkami pomoci. Probíhá diskuze o možnostech pomoci.

Členové zastupitelstva se shodli na termínu příštího zasedání 4.2.2020.

Pan starosta popřál všem veselé Vánoce a pokud se již s některým z kolegů neuvidí, tak hodně

štěstí a zdraví do nového roku a ukončil jednánív 19:15 hod.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina

Zápis byl vyhotoven dne: 3. 12. 2019

Zapisovatel: lng. Irena Marková

Ověřovatelé: JUDr. Petr Hostaš

Mgr. Filip Hájek

Starosta:

 

Razítko obce:


